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Zápis ze společné schůzky oddílů ZKSH 
 

Dne: 27.11.2012, Sirákov 
Přítomni: TJ Bystřice p.H. (p. Oškera, p.Vejrosta), TJ Holešov (p. Krejčí), HC Zlín (pí Kolářová, p. Divoka, p. 
Novák), FS Napajedla (p. Hofman, p. Videcký), TJ Slov.Slávia Uh.Hrad. (p. Esender, p. Hřib), HC Junior Zlín 
(pí Slavíková, pí Lukešová), TJ Jiskra Otrokovice (p. Němeček), TJ Sokol Luhačovice (p. Kolařík), KH 
Zbrojovka Vsetín (p. Pospíšil, p. Číž), HC Zubří (p. Petřek), TJ Veselá (p. Marek, p. Bardoň), TJ Rožnov 
p.Radh. (pí Dvořáková), TJ Handball Valašské Meziříčí (p. Škrobák, Bc. Zwettler) 
Nepřítomni:  HSK Vlčnov, SHK Kunovice, DHK Uherské Hradiště, TJ Lesana Zubří 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Cílem setkání klubů s Exekutivou bylo zhodnocení zahájení činnosti Zlínského krajského svazu házené, 

zhodnocení podzimní části soutěží, diskuze k jarní části soutěží, diskuze k činnosti Exekutivy a oddílů. 

 

Jednání řídil předseda ZKSH David Divoka, za Exekutivu byli přítomni všichni jeho členové: Dvořáková, Číž, 
Novák, Petřek. 
Z klubů bylo přítomno 13, HSK Vlčnov nevykazuje žádnou činnost, DHK Uherské Hradiště v současné 
době nemá v soutěži ZKSH žádné družstvo, TJ Lesana Zubří se omluvila a SHK Kunovice???? 
 
Činnost ZKSH a aktuální informace (Divoka) 
 

- ZKSH oficiálně zahájilo činnost k 1.7.2012. Od března se však již scházela zvolená Exekutiva a 
připravovala organizační záležitosti týkající se ZKSH a úvodní ročník soutěží. 

 
- V březnu a v srpnu odstoupili 2 členové exekutivy, které se zatím nepodařilo nahradit – znovu 

oslovení přítomných zástupců klubů o navržení mžných členů oddílů do exekutivy a současně do 
komisí. 

 
- Do práce ZKSH se zapojil pouze Mgr. Janošek (TJ Rožnov .Radh., komise mládeže) a pí Kolářová 

(HC Zlín, STK dívčích soutěží). 
 

- Stav účtu ZKSH k 30.9.2012 – 382 036,- Kč – částka jse složena z IS, které bylo v této sezóně 
zaplaceno a financí, které přešly z bývalých oblastních svazů (Středomoravského a 
Severomoravského). 

 
- Rozpočet ZKSH bude předložen na Krajské konferenci – viz. další bod. Více o volbách do orgánu 

ČSH jek dipozici na webu ČSH. 
 

- Po dohodě se zástupci oddílu se krajská konference (představení volebních kandidátů do orgánů 
ČSH (2013 – 2017) uskuteční 5. března 2013 v 17:00. Místo konání Exekutiva ZKSH upřesní 
nejpozději na lednovém jednání. 

 
- Od 1.1.2013 dochází ke změně Ekomomické směrnice – výše částky pro rozhodčí, výše 

cestovného. Exekutiva upřesní přesné částky pro odměny rozhodčím v jarním rozpise soutěží. 
Informace k této směrnici jsou na webu ČSH. 
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- Informace o kampani „Pojďte si zapískat“ – znovuoslovení zástupců klubu o možnosti vyškolení 
nových rozhodčích (finančně se podílá i ZKSH na školení nových rozhodčích). 

 
 
Miniházená (Divoka) 
 

- vysvětlení rozdělení podzimní části do dvou skupin (Valašská a Zlínská) a rozlosování – halvní 
důvody byla ekonomická stránka 

 
- krátké zhodnocení turnajů – bývá k dipsozici na webu 

 
- žádost na oddíly aby zasílaly fotky z turnajů a mohly být pestřejší články na webu 

 
- k diskuzi návrh turnajů minižáků na jarní část sezóny 
 

 
Činnost STK, HANDBALL NET, KOMUNIKACE, WEB (Dvořáková) 
 
STK, HNET: 
 

- Hlavním úkolem STK pro tuto sezónu bylo připravit rozpis všech soutěží, tak aby se první ročník 

Zlínských lig odehrál. Bohužel zkušenosti zůstaly na straně Severomoravského a Olomouckého 

kraje a my začínali od začátku.  

- Od začátku jsme se potýkali s problémem komunikace s kluby, kdy každá naše žádost, prosba o 

informaci, přihlášku, doklad ze strany klubů byla doprovázená množství urgencí z naší strany . 

ZDE JE VELKÝ KÁMEN ÚRAZU – ale určitě ne neřešitelný, postupně se situace zlepšuje ☺. 

- STK sestavovala soutěže mužů, mladších a starších žáků a mladších a starších žaček. Soutěž 

minižáků si vzal pod  sebe předseda David Divoka, který měl zkušenosti z práce v Středomoravské 

exekutivě v této oblasti. 

- Muži – zde původně bylo 7 týmů a návrh na dvoukolý hrací systém + nadstavba. V týdnu, kdy 

začínaly soutěže,  se odhlásilo družstvo HC Zlín „B“ a soutěž byla přelosována na 4kolovou 

(dvoukolově podzim – jaro). V současné době chybí odehrát poslední utkání  podzimu (9. 12. – 

důsledek přelosování). Soutěž proběhla téměř bez problémů, pouze se řešil problém zdravotních 

průkazek (potvrzení), byly uděleny 3 přímé diskvalifikace s odebráním RP (1 x trenér, 2 x hráči), 

operativně se řešily přesuny utkání z venkovních hřišť při nepříznivém počasí 

- Starší žáci – přihlášeno 9 družstev, družstvu TJ Slovácká Slávia Uherské Hradiště byl povolen start 

mimo soutěž – ač na to byly různé názory, tak dle nás je příznivější varianta, že víme o tom, že 

hrajeme proti starším hráčům, než že za družstvo nastupují „na černo“ a i tyto případy (ač bez 

oficiálních konfrontací) se v této soutěži u nás objevily �. Hlavním důvodem byla podpora 

mládežnické házené a možnost pro oddíl v příštím roce přihlásit do soutěží dorostenecké 

družstvo. Hrálo se jednokolově. Průběh soutěže v pořádku, uděleny pouze 2 přímé ČK (bez 
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odebrání RP – 1 x trenér, 1 x hráč), po podzimu se budou odečítat 2 body HC Zubří (neoprávněný 

start hráče v utkání).  Soutěž je dohrána. Postupujícím do ŽL přímo je TJ Rožnov pod Radhoštěm, 

do RK ŽL pak HC Zubří, HC Zlín a TJ Sokol Luhačovice, pořadateli je ZSKH a bude se hrát 8.12. 

v Zubří.  K diskuzi je otázka jarní části. 

- Mladší žáci – původně přihlášeno 11 družstev, Holešov požádal o přeřazení do kategorii mini, 

v době kdy již soutěž byla rozlosována a tak pouze se zrušily utkání tohoto družstva. Soutěž se 

hrála jednokolově stejně jako u starších žáků a rozlosování bylo provedeno tak, aby pokud možno 

týmy vyjížděly k utkáním na hřištích soupeře společně. Soutěž proběhla bez problémů, odečítat 

body po podzimu se budou TJ Handball Valašské Meziříčí a FS Napajedla (neoprávněné starty 

hráčů). V soutěži je vidět výkonnostní rozdíl dle toho pokud jsou týmy tvořeny starším ročníkem 

této kategorie, nebo mladším a minižáky. Postupující do RK HD by měly být družstva z  HC Zlín a 

HC Zubří. K diskuzi je otázka jarní části. 

- Starší žačky – z naší oblasti přihlášeno 5 družstev a společně s dalšími 3 družstvy (Zora Olomouc, 

ZŠ Holečkova a TJ Velká Bystřice)  OL KSH jsme hráli společnou soutěž, kterou řídilo STK ZKSH. 

Soutěž se hraje dvoukolově (podzim – jaro). Soutěži dominovaly oba Zlínské týmy. Podzimní část 

proběhla bez problémů, byla udělena 1 přímá ČK (bez odebrání RK). Byl zrušen kvalifikační turnaj 

o postup do ŽL a do ŽL přímo postupuje družstvo HC Zlín „A“, do RK ŽL pak HC Zlín „B“, TJ Lesana 

Zubří a SHK Kunovice. RK ŽL se odehraje v Kunovicích dne 9.12. Po domluvě došlo k výměně 

pořadatelství a pořádáme místi JM KSH. 

- Mladší žačky – přihlášeno 6 družstev, z toho 3 x Zlín. Hráno 1 kolově na podzim + nadstavbové 

turnaje ve dvou skupinách.  Herně v této soutěži dominoval Zlín „A“. Po základní části bylo 

odečteno 6 bodů SHK Kunovice (neoprávněný start hráček v utkání). Soutěž proběhla bez 

problémů. Dohrává se o víkendu. Postupující do RK HD by měl být HC Zlín „A“ a Jiskra Otrokovice. 

K diskuzi je otázka jarní části. Máme nabídku od OL KSH hrát společnou soutěž, kluby hrající 

soutěž mladších žaček byl s touto nabídkou seznámeny e-mailem. 

- Hlášenky utkání (změny) – v podzimním rozpise je přesně popsáno, že v případě změny utkání je 

nutno současně s hlášenkou zaslat i doklad o zaplacení – bez tohoto nebude změna STK ZKSH 

schválená. Vzhledem k tomu, že nemáme přístup on-line k účtu a nemáme v exekutivě 

profesionálního pracovníka, který by se věnoval pouze „sekretariátu“, není v našich silách 

dohlídávat, zda byla platba zaplacena. Z těchto důvodů opravdu STK ZKSH striktně požaduje 

společně s hlášenkou i platbu. Ze strany ČSH bylo příslíbeno zřízení on-line možnosti přístupy na 

společný účet – zatím toto k dispozici není.  

- Hanball net – 98 % utkání bylo vloženo včas, zápisy je nutno psát podle čísel vzestupně (po 

počátečních připomenutích již ok). Větší problém je zadávání nesprávných hráčů, hráček, 

funkcionářů ve chvíli, kdy některý z aktérů utkání nejde zadat. Kluboví redaktoři byli upozorněni 

na to, ví, že mají tento problém napsat a přesto to pořád zkouší ☺. Ze strany STK jednotlivých 

soutěží probíhá pravidelná kontrola zápisů a vložených údajů.  Zpočátku sezóny byl zvýšený 
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výskyt neoznačených IS, neplatné registrace  a  objevily se i legislativní chyby, kdy hlavní 

pořadatel nebyl člen pořádajícího.  

KOMUNIKACE: 

- Snahou Exekutivy  bylo ušetřit náklady na místnost pro Exekutivu, a případně sekretáře. Snažíme 

se pracovat více méně on-li na PC a telefonech a využíváme k tomu své soukromé věci. Tato 

komunikace je v dnešní době možná, ale musí být funkční oboustraně EXEKUTIVA – ODDÍLY, 

ODDÍLY – EXEKUTIVA.  

- Bohužel často musíme některé kluby urgovat o odpovědi (i několikrát) – tím pádem se 

nedostanou k Vám slibované informace včas – viz. rozpisy. Nepomáhá ani, když Vás požádáme, 

ať se vyjádříte v kladných i záporných případech – lze pak vše urychlit. PROSBA NA VŠECHNY 

ZÁSTUPCE ODDÍLŮ O KOMUNIKACI ☺. 

- Dále je opravdu nutné spolupracovat pouze s jedním organizačním pracovníkem (nadstaveny e-

maily, telefony) a to tím, který byl uveden na přihlášce a je pověřen komunikací za klub.  

- Žádost na kluby, aby spolupracovali i s trenéry HN a LODM a zasílali jim požadované informace. 

WEB ZKSH: 

- na webu jsou všechny aktuální kontakty, v případě změn je třeba toto oznámit na 

diddy@hcroznov.cz a může bát změněno. 

- Jsou zde k dispozici Zápisy z exekutivy, jednotlivá rozhodnutí  DK A STK, rozpisy atd. 

- Výzva pro všechny potencionální Oty Pavly, Ernesta Hemingwaye anebo pouze jen ty, kterým 

není osud házené lhostejný a chtějí se o své názory, zkušenosti – uvítáme zajímavý článek, třeba 

o Vaší práci s mládeží, o problematice s nedostatkem dobrovolníků a dětí. Jednotliví trenéři by 

mohli zhodnotit soutěže ze svého pohledu. Případně další návrhy co na webu zveřejňovat. 

Fantazii se meze nekladou ☺.  

-  

ROZHODČÍ, DISCIPLINÁRNÍ KOMISE (Novák) 

- informace ke stavu rozhodčích – museli jsme požádat o pomoc OL KSH a MS KSH 

- představení pan Petra Videckého jako nově navrženého člena Exekutivy, předsedu komise rozhodčích        

- námět do diskuze Hodnocení rozhodčích v jarní části 

- urgence klubů, které nezaplatily poplatky za jednotlivé tresty 

- čitelnost zápisů – výzva pro trenéry a vedoucí družstev o čitělnější psaní zápisů 
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- licenční politika trenérů pro jarní část soutěží – v podzimní části vyhlásila Exekutiva ZKSH amestii na 

účast trenérů na jednotlivých utkání a to z důvodů, že během během minulých 2 let nebyla možnost 

získat licenci „C“. Zájemci z ZKSH mají možnost získat tuto licenci na kurzu v Olomouci. V jarní části již 

bude neúčast trenéra při utkání sankcionována – bude doplněno v Jarním rozpise soutěží. V případě že 

bude u družtsva pouze Vedoucí družstva, který vlastní trenérskou licenci, budo i toto považováno za 

splnění licenční politky. 

 

DISKUZE – NÁVRHY, PŘIPOMÍNKY 

p. Vejrosta  

– návrh na více utkání pro starší žáky, zvláště v podzimní části sezóny 

- v kategorii minižáků hrát turnaje pouze se 4 družstvy (mladší a starší kategorie) 

- dotaz na možnou soutěž ZKSH dorostu v příští sezóně (potenciálně 3 družstva) 

p. Hofman  

– návrh na zřízení  „konta“ každého klubu, ze kterého by se odepisovaly poplatky, pokuty atd. 

Pí Slavíková  

- zhodnocení turnajů minižáků – podzim 2012  - redukce počtu hráčů při vyšším rozdílů skóre, 

dovednostní soutěže – doporučuje dále jako nepovinné, rozhodčí během podzimu v pořádku, trenéři by 

měli střídat všechny hráče, zveřejňovat i tabulky 

- návrhy: rozdělit soutěže na mladší a starší kategorii, možnost hrát i házenou 6 + 1 (pro ročník končící 

v kategorii minižáků), promíchat „Zlínskou a Valašskou“ část, odměny na turnajích – návrh na univerzální 

diplom 

p. Bardoň 

- rozdílné oblečení jednotlivých dvojic rozhodčích. Vysvtětleno p. Novákem a Videckým (málo rozhodčích, 

nepíská se v neměnných dvojicích, finanční náročnost více variant dresů) 

Komise mládeže osloví kluby ohledně družstev minižáků na jarní sezónu a navrhne hrací systém na jaro. 

Diskuze k jarní části soutěží: 

Návrh pro mladší a starší žáky – pokračovat v soutěži stejné jako na podzim, STK osloví oddíly ohledně 

jarních soutěží (počty družstev, poté zpracuje návrhy soutěží) 

Soutěž mladších žaček – zástupci oddílů HC Zlín a Otrokovice souhlasí s možností hrát společnou soutěž 

s OL KSH. STK osloví oddíly  ohledně jarních soutěží (počty družstev, společná soutěž s OL KSH). 

 

 

ÚKOLY: 
27.11./1 Zaslat na e-mail Exekutivy návrhy nových členů exekutivy a komisí ZKSH (komise mládeže,  
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                 komise rozhodčích) 
   Zodpovídají: oddíly ZKSH 
   T: 31.12.2012 
 
27.11./2 Oslovit kluby ohledně počtů družstev na jarní část soutěží mladších žáků, žaček a starších žáků 
   Z: STK ZKSH 
   T: 20.12.2012 
 
27.11/3  Zaslat případné návrhy na jarní část soutěže mladších žáků a žaček a starších žáků, minižáků 

  Z: Oddíly ZKSH 
  T: 15.1.2013 

 
27.11/3 Zpracovat došlé návrhy soutěží pro mladší a starší žáky a připravit návrhy na jarní část        
               soutěží. S těmito seznámit oddíly. 
 Z: STK ZKSH 
 T: 15.2.2013 

 
27.11./5 Zvážení hodnocení rozhdočích soutěží ZKSH pro jarní část soutěží 
                Z: Exektuiva ZKSH 
                T: březen 2013 
 
27.11./6  Oslovit kluby ohledně přihlášení počtu družtev minižáků (+ věkové rozdělení) na jarní část  
                  sezóny, případně zájem o házenou 6 + 1 
    Z: Komise mládeže 
                 T: 15.1.2013 
 
27.11./7 Navrhnout soutež minižáků na jarní část sezóny  
                Z: Komise mládeže 
                T: 15.2.2013 
 
27.11./8 Navrhnout možnost odměn pro minižáky na turnajích – diplomy, návrh částky na dotaci  

 turnajů 4z rozpočtu ZKSH. Např. vytvořit pro minižáků anketu, aby si nakreslili a pojmenovali  
svého maskota, který může být na diplomech atd. 
Z: Komise mládeže 
T: 31.1.2013 

 
 
 
Zapsala: Dita Dvořáková 
Schválil: David Divoka 


